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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
Mandag den 10/3 kl. 18.30 – 21.30 

 

Mandag 10/3 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Onsdag 2/4 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Dorte 

Tirsdag 6/5 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karsten 

Onsdag 11/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karina 

 
Afbud: Stine, Bertram 
Ankommer senere: Karsten, Karina 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.30 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad:  
Der har været ansættelsessamtaler i børnehaven til to barselsvikariater. 
Begge starter i maj. Der var et stort ansøgerfelt. 
Nu kommer foråret, så kommer der flere udendørsaktiviteter. 
Der er karneval den 2. maj. 
 
Nordre: 
Der er ved at blive etableret et børnekøkken og et walk-in-klæd-ud-closet. 
Rollespilsdagen er flyttet en uge, så der kan blive plads til en tur til tivoli for 
3. og 4. årgang. 
Der er en vakant pædagogstilling. Der er samtaler d. 28. marts. JE sender 
en mail til SB ift. deltagelse i ansættelsesudvalg. 
 
- Skole  
Isenvad: 
Der arbejdes med næste års timefordelingsplan og budget. 
Marts er teknologiforståelsesmåned for indskolingen. Det hele startede 
tidligere på skoleåret med et besøg på LEGO-house. Eleverne har for nyligt 
set robotter på Housedoctor/society of lifestyle. På skolen arbejdes der 
videre med elementer fra virksomhedsbesøget. Herunder kodning i scratch-
junior. 
Mellemtrinnet har arbejdet med slagt og æd. Hvor kommer kødet fra og 
hvad kan det blive til? 
 
Nordre: 
Der er fokus på næste skoleår ift. timefordeling og budget. 
Kommunal redegørelse for 25/26 er fremlagt af skolechefen. Ud fra den 
arbejdes der på kommende skoleårs skoleplan for Nordre og Isenvad.  
National trivselsdag blev afviklet d. 7. marts. Der var fokus på 
venskabsklasser og et nyt tiltag om flere fællessamlinger ud over jul og 
sommer. 
 
Tre nyansatte er kommet godt i gang. Så lige nu er der fuldt hus. 
 
Internat for ledelser i IBK d. 4. og 5. marts – fokus på skoleårets 
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planlægning. 
 
Der gives snart besked til kommende 0. årgang om optag på Nordre. Der 
kommer to børnehaveklasser. 
 
Nordre skole bidrager med en avisartikel til ”Folkeskolen har ordet”. Den er 
skrevet af tre elever fra 9. klasse, som har været i KBH i 
Ungdomsparlamentet. 
I uge 12 er 8. årgang på brobygning. 
2.a har vundet en konkurrence i Book-bit.  
På 5. årgang vandt et hold kategorien ”Bedste historie” i scratch – Danmarks 
bedste spil. 
 
- SGU og specialområdet 
Der er netop været optag til kommende 7i. Der gives besked snart besked til 
hjemmene. Der bliver omkring 28 elever i klassen. 
 
Special/baser 
Der er fokus på, hvordan eleverne i baserne kan møde hele fagrækken – 
tilpasset elevernes niveau og muligheder.  
Der kigges ind i listerne over elever i baserne for kommende skoleår.  
 
- Forældregruppen 
Kort orientering ved Ole, der stopper i bestyrelsen til sommerferien. Derefter 
skal der findes en ny formand.  
  

2. 18.50 Nyt fra elevråd 
Bertram og Elias har lavet en prototype på et spørgeskema ift. elevernes 
ønsker om at gå ud for at handle. De skal vende det med elevrådets 
kontaktlærer. 
 
Elevrådet har brainstormet på aktiviteter til skolefesten. Der er ikke en 
endelig plan endnu. 
 
Elevrådet har drøftet, hvilken indsats de kan gøre, så alle elever bliver bedre 
til at passe på tingene/lokalerne. Måske en plakat-konkurrence. 

 

3. 19.00 Drøftelse af mulig møderække 25/26 
- Afklare antal møder, rullende dage, tidsrum? 
Mødetiderne er fortsat kl.18.30-21.30 på rullende ugedage. 
 
Man: 25/8 
Tirs: 16/9 
Lør:25/10 
Ons: 5/11 
Tors: 11/12 
Ons: 7/1 
Tors: 5/2 
Man: 9/3 
Tirs:14/4 
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Tors: 7/5 
Ons: 10/6 

4. 19.20 Orientering og godkendelse af budget på IS+NO 
Nordre skoles budget:  

- SB beslutter, at kaffeordningen for personalet fortsætter. Hvis der 
bliver behov for en tillægsbevilling til fx renovering, så tages det at 
overførte midler. Kendte investeringer skal fremgå af budgettet. 

- SB godkender budgettet med ovenstående bemærkninger. 
 

Nordre SFOs budget:  
- SB beslutter, at personalet fortsat har en kaffeordning.  
- SB godkender budgettet med ovenstående bemærkning. 

 
Isenvad skoles budget: 

- Der er også kaffeorden i Isenvad. 
- SB godkender budgettet med ovenstående bemærkning. 

 
Isenvad SFO/børnehus´ budget: 

- Pga. en regulering er der indbetalt et større beløb fra kommunen. Det 
giver en stor overførsel. 

- Budgettet i SFO/børnehus er meget stramt. Der skal ikke meget til at 
sprænge rammen. Ofte er der brug for at tage af overførte midler. 

- Hvis posten vedr. udvendige vedligeholde overstiger budgettet, så vil 
udgiften blive delt over flere år. 

- SB godkender budgettet. 
 

Fremover vil gerne SB have indblik i regnskabet for flere år. Det giver bedre 
mulighed for at kunne sammenligne og vurdere budgettet. 

4 stk. 

6. 20.10 Fælles kaffe   

7. 20.25 Næste skoleår 
Begge matrikler er berørt at forandringerne og af drøftelsen i punkt 7b  
 
a. Timefordelingsplan (foreløbig) 
- Gennemgang af foreløbig timefordelingsplan med forslag til, hvor 
skoledagen kan/ikke kan afkortes. Der følges op på næste SB-møde, når 
der ligger afklarende svar fra UVM. 
 
b. Drøftelse af debatpunkter fra skoleforlig: 
1. Frihed til kortere skoledage og afskaffelse af UUV 
 

- Isenvad: Tovoksen er vigtigt, men det må ikke være på bekostning af 
rullende skolestart. Der er mulighed for at lave to-voksentimer ifm. 
sammenlægning, når eleverne kan samles på større hold. 

 
Bestyrelsen giver begge matrikler grønt lys til at arbejde videre ud fra de 
fremlagte tanker og bilag, så vi bevarer kendetegnene for hver skole og 
samtidig får det bedste ud af forligets muligheder 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1 stk. 
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Nordre: 
- Fastholder pointer fra sidste møde. Se herunder. 

 
2. Afskaffelse af UVM’s obligatoriske projektopgave i 9. klasse 

- Bestyrelsen fastholder budskabet fra sidste møde. Se herunder. 
 
3. Mulighed for karakterer på 6. og 7. klassetrin 

- Der er ikke et ønske om, at give karakterer generelt i 6. eller 7. 
klasse. Men det overvejes, om der skal gives karakterer i de 
obligatoriske valgfag i 7. og 8. klasse. Det besluttes på næste andet 
SB-møde. 

 
Referat af NO-drøftelsen sidst:  
Bestyrelsen lægger op til: 
1. To-voksen-timer er vigtigere end skoledagens længde.  
2. Det er vigtigt med projektarbejdsformen, derfor lægger skolebestyrelsen op til, at 
eleverne fortsat skal arbejde med projektopgaven i 9.klasse. 
3. Vedr. mulighed for karakterer i 6. og 7. klasse, så er der generel tilfredshed med 
karaktererne ligger i 8. og 9. kl. Skal der gives karakterer i valgfag fra 7. kl. da de 
skal til eksamen i 8. klasse? 
 

8. 21.10 Personalesager  

9. 21.20 Evt.  

10. 21.20  Opslag til AULA 
 
Fælles: 

- Begge skoler arbejder med kommende skoleår ift. timefordeling og 
budgetterne og skoleplan. 

- SB har godkendt budgetterne til skoleåret 2025/2026. Se 
bemærkninger i referatet. 

- Møderække for kommende skoleår er planlagt. Se i referatet. 
- SB prioriterer, at 9. klasse fortsat arbejder med projektarbejdsformen, 

selvom den ikke længere er obligatorisk. 
- Drøftelse af den nye timefordelingsplan – der følges op på et nyt 

møde, når der kommet mere afklaring. Det er klart, at bliver 
skoledagen kortet af, så skal åbningstiden i SFO udvides og der skal 
ressourcer med. 

 
Isenvad: 

- Timefordelingsplanen er rettet til. Klassens tid er lagt ind i UUV. Det 
prioriteres, at den rullende indskoling kan fastholdes, derfor laves der 
ikke ret meget om ift. mulighed for afkortning af skoledagen. Det er 
endnu ikke klart, hvor mange to-voksne timer, der bliver.  

 
Nordre: 

- Der er en ledig pædagogstilling, ønsker den besat pr. 1. maj. 
- 7. marts blev national trivselsdag afviklet. Der var fokus på 

venskabsklasser og første fællessamling for hele skolen. Fremover vil 
der være flere fællessamlinger ud over de allerede kendte, der ligger til 

 



   
Skolebestyrelsesmøde nr. 210 
 
Referat 
 

  

jul og sommer.  

11. 21.20 NO: Kort opsamling på skolefest 2025 
- Allan kan låne to slush ice maskiner. 
- Hoppeborg og en ekstra sluse icemaksine kan lejes ved partydoney. 

Jane L ansvarlig. 
- Jane L bestiller saft til sluse-ice. 
- Ole forhandler og bestiller varer ved Arnborg købmand. 
- Anja skriver ud til forældrene i 1. og 2. klasse vedr. kagebagere 
- Ole skriver ud til forældrene om kaffebryggerholdet. 
- Allan bestiller pizza til elevrådet, som hjælper med opstilling. 
- SB og elevrådet mødes kl. 16 d. 10. april til opstilling til skolefest. 

 

 

Punkter til kommende møder: Overgang IS/NO, Skolebestyrelsens årshjul, herunder bestyrelsens 
”mærkesager” + Hvordan arbejder forældrene med værdigrundlaget jf. handleplanen i skoletrivselforalle + 
Dialogspil + Udvikling af idrætsprofilen. 


